

5.1.2e

Van: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >

Verzonden: woensdag 16 september 2020 12:52

Aan: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >

CC: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >

Onderwerp: FW: ivm de brief voor vrijdag

Ha, ik besprak dit vanochtend met 5.1.2e en ik begrijp dat de nadere uitwerking in laatste zin annotatie vooral hangt op de vraag hoe snel er in de komende twee weken labcapaciteit bijgeschakeld wordt. Als dat enigszins te doen is, neigt de minister dan naar niet excluderen van 0-12 en het nu dan maar even zo overbruggen.

Ik weet niet wat er is afgesproken mbt de besluitvorming hierop vandaag. Maar die moet wel volgen.

Groet,

5.1.2e

Van: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >

Verzonden: woensdag 16 september 2020 12:42

Aan: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl >

Onderwerp: ivm de brief voor vrijdag

Hoi,

Uit de annotatie van de MCC haal ik onderstaande. Voor de brief zou ik graag weten welke optie ik nu moet opnemen. Ik lees eigenlijk een combinatie tussen optie 1 en 2.-) . Ben jij met het uitwerken bezig 5.1.2e En krijg ik dan van jou te horen wat er in de brief moet? Wanneer denk je daar iets over te kunnen zeggen? Anders laat ik voor de versie die vanmiddag de lijn in gaat nog even een dikke PM staan.

Laat maar even weten

Groetjes,

5.1.2e

5.1.2i